
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 5. maj 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 133
Forslag til folketingsbeslutning om at afskaffe strafgebyr for udlejere ved underkendelse 
af huslejenævnenes afgørelser i boligretten.
Af Carl Andersen (LA) m.fl.

Spørgsmål 1
Vil ministeren oplyse, hvor mange indtægter huslejenævnet samlet modtager i strafgeby-
rer, som følge af at udlejere kendes skyldige i huslejenævnet, samt hvor stor en andel af 
dette indtægtsgrundlag, der vil bortfalde, hvis strafgebyret ikke skal betales, hvis udlejer 
ender med at få helt eller delvist medhold i boligretten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Andersen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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